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Abstract (en)
A material for anti-ballistic body protection, which has at least one layer of a flat material, which contains an organic product which gives it dilatancy,
in a single-layer or multilayer packet laminate. This flat material is particularly suitable for the trauma packet in the anti-ballistic packet. This flat
material having a product which gives it dilatancy results in a considerable improvement in the anti-ballistic effect and particularly in a reduction
in the trauma effect. The material according to the invention is used in particular for bullet-proof vests and fragment-proof vests and for equivalent
helmets. The material according to the invention can also be used for impact-protection clothing (cladding).

Abstract (de)
Material für den antiballistischen Körperschutz, das in einem ein- oder mehrlagigen Paket oder Laminat mindestens eine Lage eines
Flächengebildes aufweist, das ein organisches, Dilatanz verleihendes Produkt enthält. Dieses Flächengebilde eignet sich besonders für das
Traumapaket im antiballistischen Paket. Durch das Flächengebilde mit einem Dilatanz verleihenden Produkt wird eine deutliche Verbesserung
des antiballistischen Effektes und besonders eine Verringerung des Traumaeffektes erzielt. Das erfindungsgemäße Material findet besonders
für geschoß- und splitterhemmende Westen sowie für entsprechende Helme Verwendung. Weiter kann das erfindungsgemäße Material für
Schlagschutzkleidung Verwendung finden.
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